
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte mevrouw Gounou, 

 

U hebt het college op 25-03-2015 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over de 

financiële situatie van MFC de Koppelinck te Geffen. In deze brief beantwoorden wij uw vragen 

puntsgewijs.  

 

1. Kan het College bevestigen dat het bestuur van de stichting Verenigingsplatform 

Geffen dreigt op te stappen? 

In een ambtelijk overleg (10 maart 2015) met de beheerstichting en het Verenigingsplatform 

Geffen (VPG) hebben de leden van het bestuur van het verenigingsplatform aangegeven dat 

zij dit jaar hun functie neerleggen. 

 

2. Kan het College hiervan de reden(en) aangeven? 

Het bestuur van het VPG heeft hiervoor verschillende redenen aangegeven: 

- De bestuursleden zijn al een aantal jaar actief als vrijwilliger. Nu is het tijd voor 

anderen; 

- Ook de ontwikkelingen in de privésituatie spelen hierbij een rol; 

- De Organisatiestructuur Beheerstichting en VPG is niet optimaal, dit kan eenvoudiger; 

- Zorgen om de financiële situatie, aangezien gemeentelijke subsidie gestopt wordt. 

 

3. Kan het College bevestigen dat uitbating van het MFC in Geffen problematisch 

verloopt? 

De exploitatie is niet sluitend. De bezetting van de ruimten is beperkt. De inkomsten vallen 

tegen. Het VPG probeert nieuwe partijen (verenigingen) in de Koppelinck onder te brengen. 

Dit is erg lastig gebleken.  
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4. Is deze problematiek het gevolg van een gebrek aan inkomsten, of te hoge kosten 

van de uitbating, of beiden? 

Vooral een gebrek aan inkomsten. Tijdens ontwerp en bouw van MFC de Koppelinck hebben 

veel verenigingen meegedacht en meegesproken over invulling van het nieuwe gebouw. Na 

realisatie zijn veel verenigingen niet mee gegaan naar de Koppelinck. 

 

5. Kan het College de (te) geringe vraag naar ruimtes in het MFC verklaren, en kan het 

College hier invloed op uitoefenen? 

Er zijn in Geffen meerdere (maatschappelijke) gebouwen waar verenigingen terecht kunnen 

voor hun activiteiten. Met het proces Voorzieningenkaart kan samen met inwoners, 

verenigingen en andere partijen bekeken worden hoe deze gebouwen beter gebruikt kunnen 

worden. We hebben het voornemen om na de zomer de starten met dit proces. 

 

6. Klopt het dat de exploitatiekosten structureel veel groter bleken dan voor de bouw 

van het MFC is gedacht? Kan en wil de gemeente hier iets in betekenen? 

Op basis van de informatie die wij nu hebben zijn niet de exploitatiekosten hoger, maar de 

inkomsten lager dan voor de bouw gedacht. Wij gaan samen met de beheerstichting en 

verenigingsplatform de exploitatie nader in beeld brengen. We vergelijken de 

exploitatiekosten met andere gebouwen. Hiervoor maken we gebruik van de exploitatiescan 

die voor alle Wijk- en Dorpscentra binnen de gemeente Oss wordt opgesteld. Met deze 

informatie willen wij samen met het vrijwilligersbestuur, de dorpsraad en de inwoners op zoek 

gaan naar oplossingen. 

 

7. Is het College bereid door voorlichting of andere maatregelen de angst bij vrijwilligers 

voor restschulden weg te nemen? 

Wij zijn bereid om de vrijwilligers te informeren over eventuele aansprakelijkheid. Een 

vrijwilliger kan bij behoorlijk bestuur niet persoonlijk aansprakelijk worden gesteld. 

De gemeente zal samen met het vrijwilligersbestuur, maar ook met de dorpsraad en de 

inwoners op zoek gaan naar oplossingen om de exploitatie te verbeteren, zodat er geen 

structureel tekort ontstaat.  

 

8. Kennen andere dorps- en wijkcentra dezelfde penibele financiële situatie? 

De exploitatie verschilt per gebouw en per locatie. Vandaar ook de keuze om te starten met 

een exploitatiescan. We zijn de gegevens aan het inventariseren en komen met een integraal 

advies voor de gebouwen die moeite hebben met de exploitatie.  
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9. Zo ja, wat is hiervan de oorzaak? Zo neen, waarom vormt Geffen een uitzondering? 

De exploitatie verschilt per gebouw. De gemeente heeft te maken met beheerstichtingen 

(vrijwilligersbesturen) die veel goed werk verrichten. De opdracht voor deze 

vrijwilligersbesturen is het kostendekkend exploiteren. Wij hebben een goed contact met deze 

stichtingen. Er vinden regelmatig gesprekken plaats. Ook is er twee keer per jaar een 

gezamenlijke bijeenkomst waarbij de gemeente al deze vrijwilligersbesturen uitnodigt. Met 

betrekking tot het verloop van de exploitatie kiezen wij ervoor om te starten met een 

exploitatiescan. We zijn de gegevens aan het inventariseren en komen met een integraal 

advies voor de gebouwen die moeite hebben met de exploitatie.  

 

10. Kan het College de gang van zaken weergeven wanneer het bestuur van de stichting 

Verenigingsplatform Geffen zijn werkzaamheden neerlegt en er niet tijdig 

vervangende bestuursleden zijn aangeworven? 

Samen met de beheerstichting en het VPG gaan we op zoek naar een eenvoudigere 

organisatiestructuur. Samen gaan we op zoek naar nieuwe vrijwilligers die iets voor Geffen 

willen betekenen. Ook de Dorpsraad Geffen is hierbij betrokken. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Oss. 

 

 

De secretaris,     De burgemeester, 

 

 

 

Drs. M.J.H. van Schaijk    Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans 

 

 


